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J,;.per.;danrarit de ,t ô taixo, ,ens ha conduit al. 
pessimismé , manifestat , , ,aqueil;, : mastggaf Tam- 
bient, .• aqùçll sentó: d’intuició , que , moites -. yoltes 
passa com evident realitat. .. .1,

. Poteer aquest,, imponderable .estigui constituât 
per: i l’imprjejssió pro,duida., al r parlar amb -ipolts 
company.S/; que , hanr,yiscut elimaneig d’aquestes, 
entítats-„des defllocs'diréqtius o des „deis mes se- 
cundáris.. Tots.aquells ais qua}s s’ha demanat la ¡se- 
yjaj,ppinióf;eps ípec^en,absoluta,;eopíianga des del 
puní de vista d’homes i de sindicalistes. Tots ens 

,han contestât amb les mateixes paraules; es una 
equivocado.

Aquí podriem donar per acabada la nostra 
missió a no ésser que les mateixes considérations 
que ens hani portât a 1’opinió manifestada, han¡ sug- 
gerit una idea, .ampliació de qo que’ni petita es
cala i amb un caire distint ja s’està fent:

Així com creiem- un perill i pie de dificultats 
la creació de la “Companyia d’assegurances d'ac
cidents del treball del Sindicat de Metges de Ca
talunya”, que, més que de responsabilitats me
diques es de responsabilitat civil, oneiem que fora 
una cosa fácil,. ortodoxa des del punt de vista 
sindical i de lógica perfecta, arribar amb les com- 
panyies actuáis al contracte collectiu, es a dir: 
les companyies contractarien amb el Sindicat la 
part corrçsponent al servei medie.

Mes, com sigui que aquest assumpte no és 
aquell per el quai hem sigut sollicitais, no ens 
extenem en «11, oferint-nos, pero, per a un estudi 
i per a proposar un modus faciendi.

Veus-aqui concretada la nostra sincera opinió : 
séntint en l'anima qué haguem tingut d’éxposar- 
la,. per l’efecte frenador d’agradosos entusiasmes 
que hagi pogut produir-vos.

Barcelona, 4 de Sétembre de 1924 

Jóaquim Abelló—Lluis Marimón^—J. Mestre Puig

La Junta Directiva en sessió del día 18 de 
Setembre proppasSat, ens encarrega que desenrot- 
lléssim l’idea apuntada respecte a la contráctació 
deis serveis medies.

Però, áquést treball voi un> temps, del qual no 
disposem, per a portar-lo a l’Assemblea extraordi
naria del desembre.

Creiem preferible sometre a dita Assem
blea l’idea solament i deixar per l’altra ordinaria 
del Maig el nou estudi, si així ella ho jutja conve
nient.

Barcelona, 29 d’Octubre de 1924 

Joaquim Abelló—Lluis Marimón—<J. Mastre Puig

Extractes de Ies sessio n s
Acta núm. 186.

- A les 22 hóres dèi dia 2 d’Óctiíbré de'1924 es 
reuneix la Junta Directiva, amb la aSSistencia délá 
senyois Puig i Sais, Celis, Molí, Abelló,. Btísquet, 
Mestre Püi’g,; Pro’übasfá;, Nubiblá i Hiéra, 'pfési- 
dint el doctor Puig’ i ■ Sais 'iactuant de secretati el 
dótítor Büsqiiét. .

?OBè¥ta‘.ÌS'séséió '̂á’éícciíé'a la ^sfeténfcià^dél^oc- 
tor Martí, llegint-se una amable comunicació del 
mateix, justificant l’absèntia per malaltia de ' la 
seva esposa. Es dol tan dolorosa causa i s’acorda 
escriure-li saludant-lo efussivament, fentli avinent 
el testimoni de simpatia de tots i desitjant-li el 
prompte i total restabliment de la seva distingui
da esposa.

Es llegeix i s’aproba l’acta anterior..
Es dona cOmpte de la correspond ència de trá- 

mit, entre la qual hi figura una comunicació de la 
Sra. Vídua de Canela, demánant que li sigui 
prorrogada la subventió que’l Sindicat li té conce
dida per continuar en la mateixa situació precaria. 
Es sotmet a informe de la S. C. corresponent.

Es dóna compte de la reunió celebrada el prop- 
passat dia 28 de Juliol a la Secció Comarcal de 
Balaguer, on s’han recullit les més falagueres es
perances.

Havent rebut una lletra del Dr. Ferran Vali
mi tj ana, president de la S. C. de Vendrell, donant 
compte d’haver-se resolt satisfactóriament l’as- 
sumpte del doctor Cornelia, es dóna per clos aquest 
cas i s’arxiva.

Vista la sóllicitud presentada per la Sra. Neus 
Musté, filia del company Musté desaparegut, i l’in
forme favorable facilitai per la Secció Comarcal 
de Barcelona, s’acorda concedir-li una nova sub- 
venció de 300 pessetes, a raó de 50 pessetes al mes,1 
durant 6 mesos, a partir del proper Novembre, tota 
vegada que continua trobant-se en la mateixa si
tuació precària.

Es dóna. ccmpte de que la reunió projectadà a 
la S. Comarcal de Vich será él proper dia 4 
d’Octubre, a les 3 de la tarde, a la Cámara Agrícola 
Ausétana.

Previ informe de les Seccions Comarcals cór- 
responents, són admesos sócis els companys: Jo- 
sep Roig Gilsbert, Joaquim de Arespacochaga i 
Victori Sanuy Rubíes, de la de Balaguer; Emili 
Ribes Solé i Antoni Llorens Suqúé, de la de Bar
celona ; Joan de Carreras Coromines, de la de Gi- 
rona; Rosend Güell Armadá, de la de Sabadell, i 
Pere Bosch Sola, de la de Terrassa.

Causa baixa per ignorár-se on es troba el 
company Josep Benavent Cancedo.

S’aproven les següents factures: de la casa 
Irández, de pessetes 1309, pel Butlletí de Setembre


